
Oświadczenie złożone przez senatorów 

Jerzego Fedorowicza i Bogdana Klicha 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Zwrócili się do mnie pacjenci leczeni hemodializami w stacji hemodializ DaVita w Krakowie przy ul. 

Kieleckiej 7 z prośbą o interwencję w sprawie pominięcia ich ośrodka przy przyznawaniu kontraktów przez 

Narodowy Fundusz Zdrowia. Pytałem panią dyrektor Elżbietę Fryźlewicz-Chrapisińską z krakowskiego od-

działu NFZ. Odpowiedziała, że pacjenci będą mogli korzystać z dializ na terenie innych placówek 

w Krakowie ‒ niestety znajdujących się w dalszej odległości od ich miejsca zamieszkania. 

Nadmieniam, Panie Ministrze, że odbyłem spotkania z załogą stacji hemodializ, której pracownicy uważa-

ją, że zostali niesłusznie pominięci przy przyznawaniu kontraktów. Rozmawiałem również z pacjentami ‒ i to 

długo, i nie raz. Są rozgoryczeni i bardzo zaniepokojeni. Obawiają się, że nie będą w stanie codziennie poko-

nywać odległości do wskazanych placówek. 

Szanowny Panie Ministrze, jest Pan lekarzem i z pewnością, tak jak ja, uważa Pan, że dobro pacjenta to 

nasz najwyższy obowiązek, dlatego proszę Pana Ministra o interwencję w tej bolesnej sprawie. Dodam, że 

stacja przy ul. Kieleckiej należy do najlepszych w Polsce. Ta decyzja spowoduje również koszty 

w wysokości prawie ćwierci miliona złotych. 

Dołączam do naszego oświadczenia list pacjentów. 

Jerzy Fedorowicz 

Bogdan Klich 
 


